

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	320 禱告良辰	會眾
Praise	Sweet Hour of Prayer	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	帖撒羅尼迦前書 4:13-18	會眾
Scripture	1 Thessalonians 4:13-18	Congregation
唱 詩	359 我心靈得安寧	會眾
Praise	It Is Well With My Soul	Congregation
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	憂傷同指望	古柏恩執事
Sermon	Grieve With Hope	Deacon D Krueger
唱 詩	333 主耶穌我愛你	會眾
Praise	My Jesus, I Love Thee	Congregation
奉 獻		陳靄芬姊妹
Offertory		Fanny Chan
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

### 本週事奉表(2010年9月5日 10:30 AM)

證道 Sermon	Deacon D. Krueger	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	Bro. Xiaochu Yan	成主班 Adult	暫 停
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Alan, Rob, Scott
翻譯 Interpreter	任偉良執事		Grace Wu, Doreen,
司琴 Pianist	羅鷺生姊妹	午 餐 Lunch	Potluck
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃		
Power Point	Vincent Ho	9/10 週五團契 領會	劉再生牧師
音控 Audio		Friday Snack	楊錦花姊妹
司獻 Offertory	陳靄芬姊妹		王 苑姊妹

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有張發泉先生(傅經緯邀請)，Bro. Bob Wardlaw (李曉明邀請)，吳佳佳小姐(胡剛邀請)，及汪潔薇姊妹(TCU學生，SWBTS邵志軍邀請)初次參加崇拜，並喜見陳彩平姊妹平安返回，感謝主，求主分別保守賜福。
3. 今日有部份弟兄姊妹參加聯合退修會，求主保守在各地舉行的崇拜；九月份主餐延至下主日(9/12)舉行。
4. 週三(9/8)禱告會分區舉行，請擇一參加。
5. 週五(9/10)團契聚會為希伯來書查經，由葉衛平弟兄帶領，請參加。
6. 本週請為以下五個家庭代禱—郭銘先弟兄家、陳萸姊妹家、陳慕全弟兄家、陳李季洪弟兄家、傅經緯姊妹家。
7. 主日學將於下主日(9/12)起開辦1-3歲幼兒主日學，11:00~11:50在嬰兒室上課，每位幼兒僅有一位家長陪同上課，其他家長請在會堂參加崇拜。又，主日學上課時間，非必要請勿在走廊逗留，並請輕聲。
8. 為建堂工作迫切代禱，求主保守—\* 消防灑水管線正進行中；\* 二樓建照申請；\* 擋土牆工程；\* 電力工程；\* 鋼鐵結構工程；\* 氣候、工程進度與工地安全；\* 建堂經費需要。
9. 肢體關懷與代禱：\* 為身體欠安的肢體代禱—Tiger Yang(楊少華弟兄兒子)右腿骨折、Grace Wang(王文欣弟兄女兒)跌傷腿、吳文正執事健康、崔洪霞姊妹令堂健康、Hershel弟兄母親健康、陳紫屏姊妹健康。\* 為施佩君女士妊娠、趙曉茹姊妹妊娠代禱。\* 為劉艷飛姊妹產後復元代禱。\* 為張治壽牧師伉儷在台灣，任俊壠姊妹在亞洲，馮蓓蒂姊妹母親在台灣代禱。\* 為在外地的學子代禱—饒敏西、衛晨、姜悅、楊婧璇、詹佳震、劉昂頓、劉明輝、張光睿。

Sep. 8, 15, 22	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting	Ernest Wu	David Yip	Dennis Krueger
週三家庭禱告會	吳文正執事家	葉衛平弟兄家	古柏恩執事家

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Mr. Victor Cheung (invited by Jingwei Fu), Bro. Bob Wardlaw (invited by Xiaoming Li), Miss. Jiajia Wu (invited by Jerry Hu) and Ella Wang (TCU student, invited by Jack Tai of SWBTS) came to worship with us for the first time, also happy to see Sis. Julie Feng came back from Taiwan, Thank Lord, may He bless them.
3. Some of us attend Joint Retreat, today, may God bless all the worshipping at anywhere; the Lord's supper of September will be held on next Sunday (9/12).
4. Wednesday (9/8) prayer meeting will be held at different homes, please chose one to attend.
5. Friday (9/10) fellowship will be Bible study of Book of Hebrew, led by Bro.

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年九月五日 September 5<sup>th</sup>, 2010



- David Yip, please attend.
- This week please pray for these five families: Bro. Matthew Kwok and family, Bro. Hershel Johnson and family, Bro. C H Chernly and family, Bro. Chi-Hung Chen-Lee and family, Sis. Jingwei Fu and family.
  - We will have a baby and toddler class in nursery room beginning 09-12-10. Children who are 1-3 years old and baby who has an adult to take care of him/her may attend the class. Adult and children who do not attend the baby and toddler class should go to Sanctuary to worship after 10: 30 a.m. Parent(s) or grandparent(s) who have baby with them may sit at the chairs located at the end of the Sanctuary.  
Because we have children Sunday School in process, please keep our conversation at lowest voice as possible in the hall way to minimize interruption of teaching. Thank you for your understanding
  - Please continue to pray for the church building: \* The Fire Sprinkling System work is processing. \* Building permit for 2<sup>nd</sup> floor. \* Retain wall work. \* Electrical power work. \* Steel structure work. \* Northern soil protection plan and construction. \* Appropriate weather, construction progress and safety. \* Funding needs.
  - Intercessions: \* Those who are in physical weakness: Tiger Yang (Bro. Shaohua Yang's son) broken leg, Grace Wang (Bro. Wenxin Wang's daughter) leg injury, Deacon Ernst Wu; Sis. Angela Morgan's mother; Bro. Hershel Johnson's mother; Sis. Joyce Chan. \* Those who are in pregnancy: Mrs. Peijun Yan and Sis. Xiaoru Zhao. \* Sis. Yanfei Stanoscheck's recovery. \* Rev. Amos Chang in Taiwan, Sis. Jenny Steen in Asia, Sis. Jessica Feng's mother in Taiwan. \* Pray for College students whom away from home: Minxi, Lucy, Joy Jinag, Jessica Yang, Jimmy, Ondy, Bob, and Isaac.

### 上週統計 Last Week's Statistics (2010年8月29日)

主日崇拜 Sunday Worship	126人	姊妹會 Women Group	8人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	43人
奉獻 General Offering 2194.00; Building 580.00; Mission 500.00; Love 100.00			

### 下週事奉表 Next Week's Services (2010年9月12日)

證道 Sermon	劉再生牧師	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	劉趙秀娟師母	兒主班 Children	Alan, Rob, Scott Grace Wu, Doreen,
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	午餐 Lunch	湯衍萃姊妹 王苑姊妹 周金春姊妹
司琴 Pianist	Betty Tong		9/17 週五團契 領會
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃	Friday Snack	杜一平姊妹 錢鷹姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄		
音控 Audio	劉智輝弟兄		
司獻 Offertory	Lucy Wei Jack Jiang		

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

**Solomon Liu** Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773  
**Ernest Wu** Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351  
**Dennis Krueger** Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241  
**Ivan Ho** Deacon 何森泉執事 (817) 346-3278  
**Alan Yam** Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964  
**John Wei** Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047  
**David Sheng** Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131  
**Mary Krueger** Youth Ministry 古瑪麗姊妹 (817) 551-7241

3941 Parchman St.  
 North Richland Hills  
 TX 76180-8803  
 (817) 614-8956  
[glorycbc.org](http://glorycbc.org)  
[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)